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Przewodniczący Rady Powiatu Nowomiejskiego

Zgłoszenie zapytania podczas sesji Rady Powiatu 28.12.2018r.

W związku z licznymi prośbami mieszkańców Kurzętnika, w tym radnego 
Gminy Kurzętnik (podczas sesji grudniowej Gminy Kurzętnik) o utworzenie 
(przywrócenie) przejścia dla pieszych w Kurzętniku „Dolnym" przy przystanku 
autobusowym na Drodze Krajowej nr 15. Przejście to poprawiło by poziom 
bezpieczeństwa, szczególnie w porze zimowej kiedy to po otwarciu Ośrodka 
Narciarskiego na „Kurzej Gurze" wielu mieszkańców przechodzi w miejscu 
skrzyżowania DK nr 15 z ulicą Kurzą. Ruch samochodowy w tym regionie jest 
nasilony i takie przejście dla pieszych w tym miejscu znacznie wpłynęłoby na 
poprawę bezpieczeństwa mieszkańców i turystów.

Temat tego przejścia poruszany był już na wcześniejszych sesjach poprzedniej 
kadencji Rady Powiatu. Jednak w związku z nasilającymi się prośbami 
mieszkańców Kurzętnika proszę o ponowne zwrócenie się do Dyrekcji DK w 
celu zrobienia przejścia dla pieszych w tym miejscu. Czy Komenda Powiatowa 
Policji w Nowym Mieście mogłaby pomóc w poświadczeniu konieczności 
budowy przejścia w tym miejscu? Może wspólne wystosowanie kolejnego 
pisma dałoby pozytywny oddźwięk, a tym samym wpłynęłoby na poprawę 
bezpieczeństwa ludzi ?
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